

## 02/19/2017 中文報告

1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2. 為保證教會的正常秩序，請大家 (1) 務必按照交通指揮團隊的指引停車; (2) 務必遵照車輛接送服務的時間段(9:00-10:00 / 10:50-11:20 / 12:30-1:15); (3) 預留車位將於 10:00 後取消; (4) 請勿將車停在小區的路上 Anamoor Dr.; (5) 請勿將車停在 MT Zion Church; (6) 鼓勵更多弟兄姊妹一起加入交通指揮團隊的事奉。謝謝大家的理解與合作!
3. 華語春季成人主日學本週日開始報名，五門課程名額有限，請弟兄姊妹抓緊時間填寫報名表（見夾頁）。崇拜結束後在大堂接受報名，從週一（2月20日）開始將開啟教會網頁報名。
4. ESL 初/中/高級班，今天下午正式上課。
5. 洗禮班將於3月12日和3月19日週日下午 1:00-2:00, 在 141 教室進行。願意受洗的弟兄姊妹, 請與陳國強長老或陳家榮牧師聯繫。
6. 禱告團將從3月1日週三(Ash Wednesday), 開始40天的復活節禱告。紀念耶穌的受難、復活; 也在神面前自我省察、認罪悔改, 重新恢復自己與祂的關係。願意參與一起禱告的弟兄姊妹, 請與王舒琳姊妹 (732-829-0879)或胡敏之姊妹 (240-441-2212) 聯繫。

### 青少年事工報告

1. 青少年向年長者的 outreach—青少年將在2月26日星期日下午 2:00pm, 向住在 Cary 的 Chatham Commons 的年長者分享耶穌基督的愛。如果你願意參加, 請至青少年網頁報名 <http://www.raleighccc.org/youth> 。
2. 2017 M-Fuge Youth Mission Trip 青少年宣教夏令營  
2017 年的 M-Fuge 宣教夏令營將於7月10日至14日, 在 Charleston, South Carolina 舉行。每位青少年的營費是 282 元, 預付金 50 元。報名表可在教會大廳桌上領取, 報名請聯繫 Pastor Jerry ([jmillerrc3@yahoo.com](mailto:jmillerrc3@yahoo.com); 919-961-8859)。名額有限, 請儘快報名。
3. 中學生 (6-8 年級) 跨夜 Lock-In — 定於3月31日週五晚 10:00 至4月1日週六早上 7:30 舉行, 歡迎 6-8 年級學生踴躍參加。願意參與者, 請儘快向 Pastor Jerry 報名 ([jmillerrc3@yahoo.com](mailto:jmillerrc3@yahoo.com); 919-961-8859)。
4. 高中畢業晚宴現在可訂票 — 高中畢業晚宴將於6月10日週六舉行。現在報名可享受優惠, 每位 \$5 元。訂票請聯繫 Heather Li 姐妹。

### 兒童事工報告

1. 兒童主日 — 5月14日為兒童主日。1至5年級願意參加手鈴隊的小朋友, 請至教會網站或向梁婉明傳道報名。手鈴隊一共只有 32 個空缺, 名額有限, 請儘快報名。
2. VBS — 2017 年暑期聖經學校從8月7日-11日舉行, 歡迎所有 3 歲至 5 年級的孩童報名參加。有關報名與幫忙服事的信息將於稍後告知。

## 擴建禱告

1.教會擴堂工程已經開工建造，請弟兄姊妹進出教會時注意安全,減速慢行。也請繼續為各擴堂小組及擴堂過程禱告。

請為主日講員代禱：國語堂講道主題—我們起來建造吧！

日期	國語	粵語	英語
02/26	梁瑞龍牧師	鍾德民弟兄	Pastor Tran
03/05	陳家榮牧師	梁瑞龍牧師	Pastor Lee

## 02/19/2017 Announcements

1. We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.
2. To have our Sunday parking more efficient and orderly, please note the instructions below: (1) Please be thoughtful and cooperative, and follow our traffic control team's direction; (2) Please follow the shuttle schedule for three intervals (9:00- 10:00 / 10:50-11:20 / 12:30-1:15); (3) On-site reserved parking will be removed by 10:00 a.m.; (4) Refrain from parking in the neighborhood on Anamor Dr.; (5) Refrain from parking at MT Zion Church; (6) Please join our traffic control team to help out.
3. The Spring quarter Adult Sunday School classes will start on 3/5.  
English classes (9:30 a.m.-10:45 a.m.)  
E310 A&O and Rooted (Young Adults) – library  
Part 1: Gospel, Church, & City (March)  
Part 2: Knowing & Doing God's Will (April & May)  
E371 The Theology Program – Prayer room  
Youth Sunday School (9:30 a.m.–10:45 a.m.)  
6<sup>th</sup> ~ 8<sup>th</sup> Grade – Church classrooms  
9<sup>th</sup> ~ 12<sup>th</sup> Grade – Church classrooms
4. ESL helpers are always needed. Classes will be held from February 19<sup>th</sup> —April 30<sup>th</sup> from 1:30-3:30 pm. If you can help, please call church office for more information.
5. Membership Class: If have you been attending or consider RCCC your primary community of faith in Jesus. Elder Don & Pastor Gary want you to know that Membership Matters. Please contact Elder Don ([donhong68@gmail.com](mailto:donhong68@gmail.com)) or Pastor Gary ([PastorGaryLee.rc3@gmail.com](mailto:PastorGaryLee.rc3@gmail.com)) by March 5th if you are interested. The class will be after church on March 12th.
6. Baptism Class for Adults: If you have trust Jesus Christ as Savior and Lord but you haven't been baptized yet, you have an opportunity to get baptized on Easter Sunday (April 17th). Please contact [PastorGaryLee.rc3@gmail.com](mailto:PastorGaryLee.rc3@gmail.com) or in person by March 19<sup>th</sup> . The class will be after church on March 26<sup>th</sup> .

### Youth

1. Youth Outreach to Senior Adults at Chatham Commons  
Join us on next Sunday, February 26<sup>th</sup>, at 2 p.m. as we reach out the senior adults at Chatham Commons in Cary with the love of Jesus. Sign up on our youth website at <http://www.raleighccc.org/youth> to be a part of this great outreach.
2. 2017 M-Fuge Youth Mission Trip  
The 2017 Youth Mission Trip will be from July 10<sup>th</sup> -14<sup>th</sup> in Charleston, South Carolina. The camp fee is \$282. A \$50 deposit is required to reserve a spot for this trip. Application forms can be found in the front lobby at church. Contact Pastor Jerry ([jmillerrc3@yahoo.com](mailto:jmillerrc3@yahoo.com) ; 919.961.8859) to sign up. If you would like to go this trip, contact Pastor Jerry immediately.

Spaces are very limited.

### 3. Middle School Lock-In

The Middle School Lock-In for Grades 6-8 students will be on Friday, March 31<sup>st</sup> (10 pm) through Saturday, April 1<sup>st</sup> (7:30 am) If you have not signed up yet, contact Pastor Jerry at [jmillerrc3@yahoo.com](mailto:jmillerrc3@yahoo.com) or you can call/text him at 919.961.8859 to sign up for this exciting overnight event.

### 4. Senior Banquet Tickets Now Available — Our Senior Banquet will be on Saturday, June 10<sup>th</sup>. Early Bird Price for tickets is \$5. See Heather Li to purchase your tickets.

## Children

1. Children ministry will have a Children's Sunday presentation on Sunday 5/14. Children from the 1st to 5th grades who are interested in joining the hand bell team please sign-up at the church website or with Miranda Liang. There are only 32 spots, first come first serve.
2. VBS – The 2017 Vacation Bible School will be from August 7<sup>th</sup> -11<sup>th</sup>. VBS is for children from age 3 to 5<sup>th</sup> grade. Registration and volunteer information will be announced later.

## Remember in Prayers

1. The church expansion project has started. Please pay attention to your safety and drive slowly in the church parking lot. Please keep praying for all sub-committees and the process of the expansion.

## Upcoming Sermons

02/26 Open	<b>Pastor Tran</b>
03/05 Open	<b>Pastor Lee</b>